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Z Á P I S 

Z  jednání Rady Krkonoše – svazek měst a obcí 

v pátek 21. března 2025 v 9:00 hodin 

 
 
 
Přítomno: 5 členů, 2 hosté 
 
 
 

1) Zařazení aktuálního tématu dle přání členů a hostů  

J. Sobotka přivítal přítomné. Aktuální téma nebylo zařazeno. 

 

2) Kontrola úkolů z jednání Rady konané dne 15.11.2024 

Úkoly neuloženy. 

 

3) Přehled hospodaření k 31.12.2024       

Celoroční hospodaření dle výkazu FIN skončilo kladným výsledkem 122.761,45 Kč. 

Usnesení č. R/01/25  Rada bere na vědomí přehled hospodaření k 31.12.2024. 

 

4) Přehled hospodaření k 28.2.2025       

Hospodaření k tomuto datu vykazuje plnění v příjmové části u položek příspěvků od obcí a 
podnikatelů. Na výdajové straně se jedná především o mzdové náklady a běžnou režii. 

Usnesení č. R/02/25  Rada bere na vědomí přehled hospodaření k 28.2.2025. 

 

5) Dotační tituly 2025 – informace o podaných žádostech 

E. Šulcová zrekapitulovala dosud podané žádosti, jedná se především o krajské dotace. Podali jsme 
také žádost Nadaci ČEZ na úpravu běžeckých tratí. Žádost na SFŽP je zaměřena převážně na 
edukaci. Finančně významná bude dotace z programu NPPCR (MMR), jedná se o projekt ve 
finančním objemu 2,7 milionů Kč (80% dotace, 20% kofinancování). Termín podání žádosti je do 
31.3.2025. Informovala také o závěrech setkání v Kuksu, nejednotný názor panuje v oblasti 
poskytování individuálních dotací (výstup výbor cestovní ruch KHK). 

Usnesení č. R/03/25  Rada bere na vědomí informaci o podaných žádostech do dotačních 
titulů 2025. 

 

6) Správa KRNAP Opatření obecné povahy k vyhrazení cest (info z 20.3.) 

J. Sobotka zmínil seminář, který proběhl v KRTKu, na téma telematika, což je propojení dopravní 
infrastruktury s informačními a telekomunikačními technologiemi, v našem případě na území KRNAP. 

Novela zákona o ochraně přírody - zde J. Sobotka uvedl svůj názor ohledně připomínek, vyjádřil názor 
na složení rady parku (jednokomorová, složená jen z delegovaných zástupců – obce, hasiči, horská 
služba). Vše se prolíná do opatření obecné povahy.  
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Přítomni se zapojili do diskuze o elektronickém systému jako takovém, „nepovinnosti“ registrovat se, 
problematika vyhrazených cest, udělované výjimky a individuální výjimky (taxikáři, zásobování), noční 
režim, řemeslníci, vjezdy obytných přívěsů, autobusů, migrování a další. Hlavní apel je kladen také na 
to, aby obce kontrolovaly mapy s vyhrazenými cestami a další. E. Šulcová: dnes by měl být rozeslán 
připomínkový list. Připomínky možno zasílat do data jednání rady KRNAP, tj. 17.4.2025. 

Usnesení č. R/04/25  Rada bere na vědomí informaci o průběhu workshopu Správy 
KRNAP. Ředitelka svazku rozešle na obce upozornění termínu 
připomínkování návrhu. 

 

7) Zpráva o činnosti 2024 - schválení      Příloha č. 3 

E. Šulcová zhodnotila činnosti svazku v uplynulém roce – viz přiložený materiál, se kterým byli 
seznámeni i účastníci prosincové valné hromady. 

Usnesení č. R/05/25  Rada schvaluje Zhodnocení aktivit 2024 dle přílohy.  

 

8) Marketingový plán 2025       Příloha č. 4 

E. Šulcová – hlavní témata: Krkonoše – lyžařský běžecký ráj, Pohádkové Krkonoše, Krkonošská pivní 
stezka, Pojizerský Pacifik, Opravdové Krkonoše, 100 let Schustlerova zahrádka, Albrecht 
z Valdštejna, Chodíme beze stop. Budeme posilovat zahraniční trhy: Německo, Polsko, Dánsko. 
Aktivity se budou ladit ve vazbě na schválené dotace, z niž je velmi důležitá dotace NPPCR (MMR). 

Usnesení č. R/06/25  Rada souhlasí se zněním Marketingového plánu 2025 dle přílohy. 

 

9) Vizuální identita – výsledek soutěže (zasedání komise 19.3.)  

E. Šulcová – seznámila s průběhem a výsledky zasedání poroty pro výběr vizuální identity. Do užšího 
výběru se dostalo 5 firem, které následně zaslaly své návrhy a ty porota posuzovala. Vybraná firma 
vše zpracuje do konce dubna. Prezentace proběhne na VH červen. Zpracování bude hrazeno z MMR. 

Usnesení č. R/07/25  Rada bere na vědomí průběh soutěže na novou vizuální identitu. 

 

10) Informace o dění ve Svazku měst a obcí Krkonoše – oblastní DMO (destinační společnost) 
pro TO Krkonoše 

LK založil koncem roku 2024 centrálu cestovního ruchu. Na 8.4. je stanoveno setkání, kde se nastaví 
mantinely spolupráce mezi oblastními DMO a krajskou centrálou. 

KHK zpracovává strategii udržitelnosti a strategie udržitelnosti v území pro podnikatele. K podkladům 
přispívá svými znalostmi a daty i svazek. Proběhlo výběrové řízení na nového ředitele CCR. 

Oba kraje si stanovují podmínky pro dotační titul MMR - infrastruktura. LK vyhlásil alokaci 14.032 tis 
Kč, termín podávání žádostí 1.5.-31.7., 55% dotace. Bude to na navigační systémy cestovního ruchu 
a atraktivity cestovního ruchu, rozmezí poskytnuté dotace 270 tis Kč– 5.500 tis Kč.  

KHK má alokaci 22.000 tis Kč, rozmezí 160 tis Kč – 3.850 tis Kč. Připravují portfolio podporovaných 
aktivit shodné s výzvou MMR z roku 2024. 

Vzdělávání: připravují se školení na téma kreativita a umělá inteligence.  

Vzhledem k nutnosti využívat Windows 11 bude nutné zakoupit (vyměnit) nové počítače, současné dle 
vyjádření iT města Vrchlabí nepodporují Windows 11. 
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Účastnili jsme se veletrhu Dánsko, zájem byl, hledáme nové trhy. 

Usnesení č. R/08/25 Rada bere na vědomí informace o dění v DMO Krkonoše – svazek 
měst a obcí.   

 

11) Informace o aktuálním dění ve svazcích obcí 

a) Svazek obcí Východní Krkonoše – Tomáš Eichler 
Krajina pod Sněžkou: za celou dobu fungování vydali 250 tis karet, navázali spolupráci se Žacléřem, 
zapojí se koupaliště v Trutnově, začne se pracovat na kartě občana, půjdou na úroveň mobilní 
aplikace. Svazek se zabývá parkováním, konktrétně analýzou parkovacích ploch a pozemků pro 
parkování. 1.4. je sjednaná schůzka s KHK na téma dopravní situace v Krkonoších. 
 

b) Svazek obcí Horní Labe – Martin Bělovský 
Na poslední VH se řešily běžné provozní věci, žádat se bude o dotaci na cyklostezku v celkovém 
objemu 4 mil Kč. Zabývali se i úvahou přeměny svazku na společenství obcí.  
 

c) Svazek obcí Jilemnicko – David Hlaváč 
Znovu připomenul, že Technický svazek obcí Krkonoše má na starosti jen odpady 21 obcí. Jilemnicko 
– společenství obcí: náplň společenství, nová loga, nové webové stránky a další. Začínají se věnovat 
standardním akcím například Krakonošovy letní podvečery.  Z MMR dostali cca 750 tis Kč a 
rozmýšlejí, zda zafinancují provoz nebo aktivity. Město Jilemnice uspělo v různých soutěžích a 
hodnoceních - třídění odpadu, celostátní titul historické město, nejlepší radniční zpravodaj 
v Libereckém kraji,  ocenění na portálu www.evropavdatech.cz, a další. 
 

d) Mikroregion Tanvaldsko  - Jaroslav Čech 

Pracují na projektu likvidace odpadu z plastu, objekt je vytipovaný, teď je třeba získat stavební 
povolení. 

Město Harrachov - využilii velké dotace na veřejné osvětlení (komplet rekonstrukce – sloupy, kabelace 
a další) celkové náklady 16 mil Kč, dotace 12 mil Kč. Vyplatilo se, roční úspora je cca 400 tis Kč. Proto 
pokračují, dotace ze SFŽP je schválená. V běhu je projekt na opravu velkého můstku, město přispělo 
částkou 17 mil Kč, kraj by měl poskytnout též 17 mil Kč, další finance se očekávají z NSA. V létě se 
bude řešit ve spolupráci se stavebním úřadem umístění nové technologie na výrobu umělého sněhu 
(„chrliče“), aby se vyvrátilo tvrzení, že je to neoprávněná stavba. 

 

Usnesení č. R/09/25  Rada bere na vědomí informace o aktuálním dění ve svazcích obcí. 

 

12) Různé 

a) Příští jednání Rady Svazku – termín 
b) Ostatní 

Stanovily se možné termíny valné hromady, ještě bude upřesněno. Místo Areál U čápa, Příchovice. 
 
 
 
 
                 Ing. Jan Sobotka 
předseda Krkonoše-svazek měst a obcí 

 

http://www.evropavdatech.cz/

